
ZARZĄD POWIATU                                  

TARNOBRZESKIEGO 

 

Protokół Nr 44  z posiedzenia Zarządu Powiatu Tarnobrzeskiego  

w dniu 18 listopada 2024 r. 
 

W posiedzeniu Zarządu Powiatu udział wzięli: 

1. Paweł Bartoszek – Starosta Tarnobrzeski 

2. Robert Pędziwiatr – Wicestarosta 

3. Krzysztof Pitra – Członek  Zarządu 

4. Wojciech Śmiech – Etatowy Członek  Zarządu 

5. Marek Zięba – Członek  Zarządu 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:  

1. Stanisław Biesiadecki – Skarbnik Powiatu 

2. Adam Kumor – Sekretarz Powiatu 

3. Magdalena Wrzosek –  Inspektor 

 

Posiedzenie prowadził Starosta Paweł Bartoszek wg nast. porządku: 

1. Przyjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie: 

 w sprawie przedłożenia projektu uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 

2025 rok, 

 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Tarnobrzeskiego na lata 2025 – 2029. 

 

2. Sprawy różne. 

 

Punkt 1. 

 

 w sprawie przedłożenia projektu uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 

2025 rok. Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Powiatu. 

Zarząd 5 głosami „za” podjął uchwałę. 

 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Tarnobrzeskiego na lata 2025 – 2029. Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Powiatu. 

Zarząd 5 głosami „za” podjął uchwałę. 

 

Punkt 2.  
Komisja Skarg, Wniosków i Petycji w związku ze złożoną Petycją radnej Powiatu 

Tarnobrzeskiego Marzeny Chmielowiec dot. budowy drogi rowerowej/ciągu pieszo-

rowerowego od stadionu w Chmielowie do Ocic w Tarnobrzegu oraz zabezpieczenie środków 

finansowych na ten cel w budżecie na rok 2025r. zwróciła się do Członków Zarządu o zajęcie 

stanowiska w sprawie realizacji zadań wynikających z Petycji.  

Zarząd zapoznał się z treścią Petycji i będzie ją realizował w miarę posiadanych środków 

budżetowych w następnych latach. W projekcie Uchwały budżetowej na 2025r. wprowadzono 

zadanie polegające na wykonanie projektu chodnika od stadionu do skrzyżowania w msc. 

Chmielów. 

 

 

 

 



str. 2 

 

 Dyrektor Centrum Wsparcia i Rehabilitacji Społecznej zwrócił się z prośbą  

o wyrażenie zgody na  nieodpłatne przekazanie zużytego sprzętu elektronicznego, 

sprzęt zostanie wykorzystany przez uczniów Zespołu Szkół w Gorzycach do 

praktycznej nauki podczas zajęć informatycznych oraz o wyrażenie zgody na kasację 

kserokopiarki SHARP AR M160 która uległa uszkodzeniu i nie kwalifikuje się do 

naprawy z powodu braku części zamiennych. 

Zarząd 5 głosami „za” wyraził zgodę. 

 Dyrektor Zespołu Szkół nr 1 w Nowej Dębie przekazał do zatwierdzenia Aneks nr 3 do 

Arkusza Organizacji  na rok szkolny 2024/2025. 

Zarząd 5 głosami „za” przyjął do realizacji Aneks nr 3. 

 Na wniosek Prezesa Zarządu Towarzystwa Włościańskiego „Ługi” – przeznaczono 

kwotę 1 500,00 zł (brutto) – dofinansowanie organizacji „Jesiennego Spotkania 

Pokoleń”, 

 Na wniosek Prezesa Nowodębskiego Towarzystwa Społeczno-Kulturalnego – 

przeznaczono kwotę 1 500,00 zł (brutto) – dofinansowanie organizacji obchodów 

Jubileuszu 25-lecia powstania NTSK. 

 Na wniosek Prezesa Stowarzyszenia Sympatyków Szkoły Podstawowej nr 1  

w Gorzycach – przeznaczono kwotę 1 500,00 zł (brutto) – dofinansowanie uczniom 

szkoły transportu na „Białą Szkołę”. 

 Na wniosek Prezesa Stowarzyszenia Inżynierów i Techników Górnictwa, zarząd 

Oddziału w Tarnobrzegu– przeznaczono kwotę 1 500,00 zł (brutto) – dofinansowanie 

organizacji IX Biesiady Górniczej- 51 barbórkowe spotkanie górników. 

 Na wniosek Sołtysa Sołectwa Dymitrów Mały o wsparcie finansowe organizacji 

„Mikołajkowych Harcy III” nie przyznano dofinansowania. 

 Na wniosek Rady Seniorów Miasta i Gminy Nowa Dęba o wsparcie finansowe 

organizacji „Gminnego Dnia Seniora” nie przyznano dofinansowania. 

 Prezes Fundacji Misji Obywatelskiej zwrócił się z prośbą o wsparcie w organizacji 

spotkania informacyjnego dla młodzieży w ramach projektu pn. „Podkarpacka 

Akademia Dziennikarstwa” – Zarząd nie wyraził zgody na wsparcie. 

 Łowczy Okręgowy PZŁ w Tarnobrzegu zwrócił się z wnioskiem o wsparcie organizacji 

pn. „ Myśliwska Paczka 2024” – Zarząd nie wyraził zgody na wsparcie. 

 

 

Wobec wyczerpania przyjętego porządku, Starosta zamknął posiedzenie Zarządu w dniu  

18 listopada 2024r. 

Na tym protokół zakończono.                      

       Zarząd Powiatu 

 

 

1. Paweł Bartoszek– Starosta …………………………….. 

2. Robert Pędziwiatr – Wicestarosta……………………… 

3. Krzysztof Pitra – Członek Zarządu ……………………. 

4. Wojciech Śmiech – Etatowy Członek  Zarządu……….. 

5. Marek Zięba – Członek  Zarządu……………………… 

 

Protokół sporządziła : Magdalena Wrzosek 


